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Rinkeby-Kista förväntas öka med 
cirka 1 000 barn och unga fram till 
2022 och sedan med ytterligare 
2 000 till år 2040. 

För att behålla dagens utbud av 
idrottsanläggningar finns ett be-
hov av två konstgräsplaner och två 
idrottshallar till 2022 och ytterligare 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämndsområde

en idrottshall och en konstgräsplan 
till 2040. Det finns även ett behov 
av en friidrottsanläggning i området 
samt ett utebad. 

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 finns en idrottshall på 
Dalhagens BP med och ett frilufts-
bad på Järvafältet. Det finns tre 

grusplaner inom stadsdelsnämnds-
området som kan omvandlas till 
konstgräsplaner och vid en eventuell 
nedgrävning av kraftledningen över 
Stenhagens BP skulle den kunna 
utvecklas till en 11-spelsplan med 
friidrottsytor runt omkring.

Behov till 2022:
 2 konstgräsplaner
 2 idrottshallar
 1 friidrottsanläggning
 1 friluftsbad

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall
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Antalet barn och unga i Spånga-Ten-
sta förväntas öka från cirka 8 000 till 
9 000 personer mellan 7–20 år till 
2030. 

Det finns ett behov av två nya 
idrottshallar och en ny konstgräsplan 
fram till år 2022. Detta dels för att 
tillgodose den brist på anläggningar 

Spånga-Tensta stadsdelsnämndsområde

som finns redan idag inom området 
och dels för att möta behovet från 
den växande befolkningen. 

På sikt planerar förvaltningen en 
idrottshall intill en planerad skola  
i Spångadalen. Under år 2017 
planeras Hjulsta BP beläggas med 
konstgräs.

Behov till 2022:
 1 konstgräsplan
 2 idrottshallar
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Antalet barn och ungdomar förvän-
tas öka med cirka 1 500 individer till 
år 2030 och med ytterligare 1 500 
till år 2040. 

För att behålla dagens utbud av 
anläggningar finns ett behov av att 
bygga en konstgräsplan till 2022 
och ytterligare en till 2040. Det finns 
utöver det ett behov av en idrottshall 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämndsområde

till 2022 och ytterligare en till 2040. 
I västerort finns på sikt också behov 
av ytterligare en simhall. 

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 planeras för konstgräs 
på Vällingby BP och på Hässelby 
Villastads BP under 2017 samt en 
ny idrottshall på Grimstaskolans 
skolgård.

Behov till 2022:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall

Behov 2022–2030:
 1 simhall (eventuellt)

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall



5Behov av och planerade idrottsanläggningar under åren 2017–2040

Vid sidan av Hägersten-Liljeholmen 
och Enskede-Årsta-Vantör är det i 
Bromma som den största befolk-
ningstillväxten kommer att ske. 
Antalet barn och ungdomar beräknas 
öka med drygt 5 000 individer till år 
2030. 

För att behålla dagens utbud 
av idrottsanläggningar så finns ett 
behov av att bygga två idrottshallar 
till 2022, ytterligare en idrottshall 
respektive två konstgräsplaner till 

Bromma stadsdelsnämndsområde

2030 och ytterligare en idrottshall 
och en konstgräsplan till 2040. Det 
finns också behov av ytterligare en 
friidrottsanläggning. I västerort finns 
på sikt också behov av ytterligare en 
simhall. 

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 planeras konstgräs 
på Nockebyhovs BP. På längre 
sikt utreds möjligheten att anläg-
ga en idrottshall i Riksby samt 
en ny idrottsplats i Bällsta. Den 

senare skulle kunna inrymma en 
friidrottsanläggning med en frii-
drottshall samt idrottshall, ishall och 
konstgräsplaner. Förvaltningen har 
även framfört till stadsbyggnadskon-
toret i programarbetet för utveck-
lingen av Alvik ett behov om minst 
en 7-spelsplan samt en idrottshall 
i området. Vid upprustningen av 
Åkeshov sker en kapacitetsökning i 
form av ytterligare en 25-metersbas-
säng och en undervisningsbassäng.

Behov till 2022:
 2 idrottshallar
 1 friidrottsanläggning

Behov 2022–2030:
 1 idrottshall
 2 konstgräsplaner
 1 simhall (eventuellt)

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall
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Kungsholmen förväntas öka med 
cirka 1 000 barn och ungdomar 
mellan 7–20 år fram till år 2022 och 
med ytterligare cirka 800 barn och 
ungdomar till 2040. 

För att behålla dagens utbud av 
idrottsanläggningar finns ett be-
hov av att ersätta en 11-spelsplan 
på Stadshagens IP där det plane-
ras bostäder, ersättning planeras i 
Fredhällsparken. Idrottshallarna och 
fotbollsplanerna på Kungsholmen 
betjänar även delar av Norrmalm. 
Detta gäller framför allt de 11-spels-

Kungsholmen stadsdelsnämndsområde

planer som finns på Kungsholmen, 
då det inte finns några 11-spelspla-
ner på Norrmalm.

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 planeras en dubbelhall 
på Kristinebergshöjden. Hallen ska 
också tillgodose behovet från delar 
av Norrmalm. En upprustning av 
Kristinebergs IP planeras med ett 
utbyte av naturgräset till konstgräs, 
vilket innebär fler speltimmar. 
Konstgräs planeras också på Kungs-
holmens gymnasium.

Behov till 2022:
 Bollplan i Fredhälls-
 parken ersätter boll-
 plan i Stadshagen

Behov 2030–2040:
 1 idrottshall
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Norrmalm förväntas öka med drygt 
1 000 barn och ungdomar mellan 
7–20 år till 2030 och ytterligare 
cirka 700 barn och ungdomar till 
2040. Enligt bostadspotentialen 
finns möjlighet att bygga cirka 6 000 
nya bostäder inom Norrmalm, och 
en stor del av dessa kan byggas i 
stadsutvecklingsområdet Hagasta-
den. Norrmalm är idag underförsörjt 
på både idrottshallar och konstgräs-
planer.

Norrmalm stadsdelsnämndsområde

För att undanröja den brist som 
finns idag samt tillgodose det fram-
tida behovet med anledning av den 
befolkningsutveckling som kommer, 
finns ett behov av att bygga två 
konstgräsplaner och tre idrottshallar 
till 2022 samt ytterligare en idrotts-
hall till 2030 och en konstgräsplan 
till 2040.

I arbetet med utvecklingen 
av Hagastaden har förvaltningen 
framfört behov av en idrottshall och 

minst en 7-spelsplan samt ytor för 
spontanidrott. Förvaltningen plane-
rar även att inrymma en fullstor hall 
i Rödabergsskolan, i samband med 
att skolan byggs ut. Hallen kommer 
då att hyras in från SISAB. Den 
planerade dubbelhallen på Kristine-
bergshöjden ska också betjäna delar 
av Norrmalm. En konstgräsplan 
planeras på Norra Reals BP.

Behov till 2022:
 2 konstgräsplaner
 3 idrottshallar

Behov 2022–2030:
 1 idrottshall

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
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Antalet barn och unga förväntas 
öka med cirka 1 500 till 2022 och 
med ytterligare cirka 2 500 barn och 
ungdomar till 2040. Detta beror till 
stor del på den befolkningsökning 
som väntas i Norra Djurgårdsstaden 
och Frihamnen/Loudden på grund av 
bostadsbyggande.

För att möta befolkningsutveck-
lingen finns ett behov av två idrotts-
hallar till 2022 samt ytterligare en 
till 2030. Det finns också ett behov 
av en ny simhall, en ishall samt en 

Östermalm stadsdelsnämndsområde

friidrottsanläggning på Östermalm 
på grund av den befolkningsutveck-
ling som kommer att ske.

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 finns det planer på en 
idrottshall i Hjorthagen samt en hall 
i nästa etapp av byggnationerna i 
Norra Djurgårdsstaden, Friham-
nen/Loudden. Förvaltningen har 
också anmält ett behov till stads-
byggnadskontoret om att inrymma 
en 11-spelsplan i området för att 
tillgodose behovet av en 11-spels-

plan på Östermalm men också delar 
av Norrmalm. Det är redan idag 
fullbokat på de befintliga bollpla-
nerna i stadsdelsnämndsområdet. I 
budgetunderlaget finns även medel 
upptagna för att uppföra en ny ishall 
som ersättning för den ishall som 
finns på Östermalms IP där bygglo-
vet går ut 2019.

Idrottshallen i Hjorthagen kom-
mer att användas dagtid av den nya 
skolan som planeras i Hjorthagen.

Behov till 2022:
 2 idrottshallar
 1 friidrottsanläggning

Behov 2022–2030:
 1 simhall
 1 ishall
 1 idrottshall
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Antalet barn och unga mellan 7–20 
år förväntas öka med cirka 1 500 
personer fram till 2022 och ytterliga-
re 1 500 fram till 2040. Hammarby 
Sjöstad är ett stadsutvecklingsom-
råde och enligt Bostadspotential 
Stockholm kan det byggas cirka 
9 000 bostäder inom Södermalm. 
Flera skolor och föreningar tar sig 
idag till angränsande stadsdels-
nämndsområden som Hägersten- 

Södermalm stadsdelsnämndsområde

Liljeholmen, Enskede-Årsta- 
Vantör och Skarpnäck för att nyttja 
idrottsanläggningarna där. 

För att möta den ökande befolk-
ningen så finns ett behov av två 
konstgräsplaner och en idrottshall 
till 2022. Till 2040 finns ett behov av 
ytterligare en konstgräsplan och en 
idrottshall.

En ny idrottshall planeras i Slakt -
hus området som skulle kunna avlas-

ta delar av Södermalm samt Enske-
de-Årsta-Vantör. Förvaltningen har 
inga grusplaner kvar att belägga 
med konstgräs. Konstgräsplaner på 
Nytorps gärde och på Södermalms-
skolans skolgård skulle vara bra 
tillskott för barn och ung domar på 
Södermalm. 

Behov till 2022:
 2 konstgräsplaner
 1 idrottshall

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall
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Befolkningen i Enskede-Årsta- 
Vantör beräknas öka mest av alla 
stadsdelsnämndsområden. Antalet 
barn och ungdomar mellan 7–20 är 
knappt 14 000 och beräknas vara 
nästan 22 000 år 2040. Delar av 
området omfattas av den centrala 
stadens utvidgning (Slakthusområdet 
och Årstafältet) och Bostadspotential 
Stockholm bedömer att stadsdels-
nämndsområdet kan rymma 24 000 
nya bostäder. 

För att behålla dagens utbud av 
idrottsanläggningar finns det behov 

Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämndsområde

av att bygga två nya idrottshallar 
till 2022, två till 2030 samt ytterli-
gare en till 2040. En konstgräsplan 
behövs till 2040. Friidrottsanlägg-
ningar finns på Enskede IP och på 
Hagsätra IP och förvaltningen ser 
inget ytterligare behov i området. I 
mellersta söderort, vid Årstafältet, 
finns behov av en simhall. 

I idrottsnämndens underlag 
för budget 2018 planeras en ny 
konstgräsplan på Årstafältet. En ny 
idrottshall planeras på Årstafältet 
i anslutning till den nya skola som 

planeras där. På längre sikt pågår 
även planering för en idrottshall vid 
Bolidenplan i Årsta, också tillsam-
mans med byggnation av en skola. 
Förvaltningen ser även ett behov 
att bygga en idrottshall i Slakthus-
området på grund av att trycket på 
Enskedehallarna är stort. Den skulle 
även tillgodose behov hos delar av 
innerstaden samt för invånarna i 
de nya bostäder som kommer till i 
området. 

Behov till 2022:
 2 idrottshallar
 1 simhall

Behov 2022–2030:
 2 idrottshallar

Behov 2030–2040:
 2 konstgräsplaner
 1 idrottshall
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Antalet barn och unga mellan 7–20 
år förväntas öka med cirka 2 500 
personer till år 2030. Hammarby-
höjden och Björkhagen ligger inom 
den centrala stadens utvidgning och 
enligt Bostadspotential Stockholm 
kan det rymmas cirka 5 000 bostäder 
inom stadsdelsnämndsområdet. Det 
finns idag ett inflöde av barn och 
unga från skolor och föreningar från 
Södermalm och Enskede-Årsta-Van-
tör, som använder idrottsanläggning-
arna i Skarpnäck. 

För att tillgodose det växande 
antalet barn och unga i åldern 7–20 
år finns ett behov av ytterligare två 
idrottshallar till 2030. Förvaltningen 
anser att Kärrtorps IP utgör en bra 
lokalisering för att tillgodose beho-
vet av ytterligare ishallar i söderort. 
På Kärrtorps IP finns en byggrätt för 
en ishall. Det finns också ett behov 
av en simhall i sydöstra söderort för 
att komplettera Sandsborgsbadet. 
Skarpnäcks sportfält skulle utgöra en 
bra lokalisering för en simhall. 

Tillsammans med utbildningsför-
valtningen planerar förvaltningen för 
en idrottshall intill Nytorps gärde. 
En idrottshall planeras också på 
Skarpnäcks BP.

Skarpnäck stadsdelsnämndsområde

Behov till 2022:
 1 simhall
 1 ishall

Behov 2022–2030:
 2 idrottshallar
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I Farsta väntas antalet barn och 
ungdomar mellan 7–20 år växa från 
8 500 till nästan 12 000 år 2030. 

För att behålla dagens utbud av 
idrottsanläggningar när Farsta växer 
så finns ett behov av två nya konst-
gräsplaner till 2022 och ytterligare 
en till 2030 respektive 2040. 

Farsta stadsdelsnämndsområde

På Gubbängsfältet planeras två 
rugbyplaner samt en 11-spelsplan 
som en ersättning för de rugbypla-
ner och bollplan som idag finns på 
Årsta fältet. På Gubbängens IP plane-
ras för en ny skridsko- och bandy-
hall. I området finns flera befintliga 
grusplaner som kan göras om till 

konstgräsplaner. Under 2018 plane-
ras Tallkrogens BP att beläggas med 
konstgräs. Farsta IP är idrottscen-
trum i stadsdelsnämndsområdet.

Behov till 2022:
 2 konstgräsplaner

Behov 2022–2030:
 1 konstgräsplan

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
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I Älvsjö väntas antalet barn och ung-
domar öka från cirka 5 000 till 7 000 
till 2030 och till närmare 9 000 till 
2040. För att behålla dagens utbud 
av idrottsanläggningar så finns ett 
behov av att bygga tre nya idrotts-
hallar till 2022 samt ytterligare en 
idrottshall och en konstgräsplan till 
2040 i området.

I idrottsnämndens underlag för 

Älvsjö stadsdelsnämndsområde

budget 2018 planeras för en dubb-
elhall intill Kämpetorpskolan. Inom 
projektet planeras också en ny konst-
gräsplan på Kämpetorps bollplan. 
Älvsjö IP kan bli föremål för en flytt 
till ett annat läge i närområdet om 
planerna på bostadsexploatering för-
verkligas på platsen. Vid en flytt av 
Älvsjö IP bör idrottsområdet utökas 
med ytor för friidrott.

Behov till 2022:
 3 idrottshallar
 1 friidrottsanläggning

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
 1 idrottshall
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Hägersten-Liljeholmens stadsdels-
nämndsområde ska enligt befolk-
ningsprognosen växa kraftigt, främst 
på grund av nybyggnation. Till 2030 
förväntas området utökas med cirka 
4 500 barn och unga mellan 7–20 år.

För att behålla dagens utbud 
av idrottsanläggningar så finns ett 
behov av att bygga en ny konstgräs-
plan till 2022, två till 2030 samt 
ytterligare en till 2040. Tillgången 
på idrottshallar är relativt god, men 
det finns få fullstora hallar.

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 planeras en specialhall 
för gymnastik på Mälarhöjdens IP, 
en idrottshall på Västberga IP samt 
en total upprustning och moder-
nisering av Västertorps sim- och 
idrottshall alternativt att det byggs 
en ny anläggning i anslutning till 

Hägersten-Liljeholmen stadsdelsnämndsområde

Hägerstens bassängbad. Konstgräs 
planeras på Axelsbergs BP, vilket 
ska finansieras av Stockholm Vatten 
AB. Den nya hallen på Västberga IP 
planeras för att tillgodose den växan-
de befolkningen kring Telefonplan. 
Idag förser friidrottsanläggningen på 
Västberga IP stora delar av stads-
delsnämndsområdet samt delar av 
Enskede-Årsta-Vantör och Älvsjö.

Förvaltningen hyr idag Lilje-
holmshallarna av Byggnads AB 
Karlsson och Wingesjö. Avtalet 
sträcker sig fram till 31 mars 2019. 
Liljeholmshallarna innehåller tre 
idrottshallar, ett pingiscenter, brott-
ningsmattor samt verksamhetsyta 
för boule och flera motionsrum. När 
området kring Liljeholmen utvecklas 
är det viktigt att hallarna får vara 
kvar alternativt att de ersätts inom 

närområdet. Besökstrycket på Lil-
jeholmshallarna är stort både dagtid 
och kvällstid. Drygt 20 skolor hyr in 
sig i lokalerna, varav flertalet ligger i 
innerstaden. 

Utöver de anläggningar som pla-
neras finns ett behov av ytterligare 
två konstgräsplaner till 2030 och en 
till 2040. Förvaltningen ser framför 
allt ett behov av en ny konstgräsplan 
kring Liljeholmen/Årstaberg. Even-
tuellt kan en fotbollsplan anläggas 
intill Nybohovsskolan. Det finns 
på sikt också behov av en simhall 
i området och vid en eventuell ny-
byggnation av Västertorps sim- och 
idrottshall (se ovan) så finns even-
tuellt möjlighet att öka kapaciteten 
med fler bassänger. 

Behov till 2022:
 1 konstgräsplan
 1 specialhall 
  gymnastik

Behov 2022–2030:
 2 konstgräsplaner
 1 simhall

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan
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Antalet barn och unga i Skärhol-
men beräknas öka från 6 400 till 
drygt 7 000 fram till 2030 och till 
8 500 fram till 2040. Skärholmen 
är föremål för en större förändring i 
och med Fokus Skärholmen och är 
pilotstadsutvecklingsprojekt med fo-
kus på social hållbarhet. Vårbergs IP 
planeras som områdets idrottscent-
rum. 

Skärholmen stadsdelsnämndsområde

För att behålla dagens utbud 
av idrottsanläggningar så finns ett 
behov av att bygga två nya konst-
gräsplaner till 2022 och ytterligare 
en till 2040.

I idrottsnämndens underlag för 
budget 2018 planeras en utveckling 
av Vårbergs IP med bland annat två 
nya konstgräsplaner, nya omkläd-
ningsrum, en teknikhall för fotboll 

Behov till 2022:
 2 konstgräsplaner
 1 teknikhall för fotboll
 1 ishall

Behov 2030–2040:
 1 konstgräsplan

som ska förse sydvästra Stockholm, 
en multihall för en fullstor idrotts-
hall samt boule och ytor för sponta-
nidrott. Budgetunderlaget innehåller 
också en ersättning av Sätra ishall 
samt byggnation av ytterligare en 
ishall. Konstgräs planeras på Bred-
ängs BP.


